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MoiDasch – translated from Palatine dialect ‘My Bag‘. 
A woman’s bag often contains her whole life, which leads to a unique connection to 
this loyal companion with its own unique history. The connection intensifies when you 
can take influence on its design - this is the intent of Marina Furin’s creations. 
The collection is targeted at women, who confidently stand by their style and favour 
thoughtful understatements. The designer finds her inspiration through having 
conversations with these women, in her personal life, in nature, and in each new 
encouter. The quality is observable in each handmade piece: finely selected leather, 
carefully considered designs paired with timeless elegance and the passion for a 
perfect final product.
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MoiDasch – aus dem pfälzischen übersetzt ‚Meine Tasche‘
Die Tasche einer jeden Frau birgt meist ein ganzes Leben in sich und so verbindet 
jede Frau mit ihrem treuen Wegbegleiter eine eigene Geschichte. Diese Geschichte 
wird noch intensiver wenn man die Tasche mit eigenen Ideen füllen kann – dies ist 
Möglich bei den Kreationen von Marina Furin.
Ihre Kollektion richtet sich an Frauen, die selbstbewusst zu ihrem Stil stehen und 
kluges Understatement bevorzugen. Die Inspiration findet sie im Gespräch mit 
ebendiesen Frauen, im Alltag, der Natur und bei jeder neuen Begegnung. Dabei zeigt 
sich die Qualität in jedem handgefertigten Stück: ausgewähltes Leder, überdachte 
Entwürfe gepaart mit zeitloser Eleganz und die Passion für ein perfektes Endprodukt.
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PHOTOGRAPHY: Hadi Hajdarevic, Hermann Furin
MODEL: Stefanie Willeit
MAKE UP & HAIR: Emma Teichrieb
GRAPHIC DESIGN: Pixelspoon - Carrie Spooner

OUTFIT:
dress: Mango
white Shirt: Reseved
striped pants: Zara
dark blue blouse: Mango

COLLABORATION
Thanks to:
CAPRICE Schuhproduktion GmbH & Co. KG 
Pirmasens, Germany (Shoes)

ATOM Stanz- und Schneidesysteme GmbH
Pirmasens, Germany (Purismus Cut)



ADRESS:
Marina Furin Designstudio
Hohmärtelstr. 25
66954 Pirmasens

e-Mail: office@marinafurin.de
facebook: https://www.facebook.com/MoiDasch
instagram: https://www.instagram.com/moidaschbymf

www.moidasch.de
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